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Protokół Nr III/XVI/08 

 z sesji Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 1 lutego 2008r. 

 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie  powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

W dalszej kolejności Przewodniczący wniósł o skreślenie z proponowanego 

porządku pkt-u 9 tj. uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu 

Wejherowskiego w sprawie udzielenia zgody na umorzenie zadłużenia z tytułu 

pożyczki ze środków Funduszu Pracy - druk nr 134/08. Wyjaśnił, że wysłane zostało 

pismo do Ministerstwa w sprawie rozstrzygnięcia prawnego, co do kompetencji 

załatwienia tej sprawy. Po otrzymanej odpowiedzi będzie podjęta decyzja, czy należy 

uchwałę uchylić. Po czym zapytał o inne uwagi do porządku obrad. Uwag nie 

zgłoszono. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w powiatowych jednostkach 

organizacyjnych oraz w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie wartości jednego 

punktu w złotych – druk nr 119/07. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu na Rzecz Zatrudnienia i Spójności Społecznej na lata 2007 - 2013 – 

druk nr 131/08. 
6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały o powołaniu 

Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w Wejherowie- 

druk nr 135/08. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z Miastem Zielona 

Góra porozumienia dotyczącego organizacji i zasad funkcjonowania w 2008 roku 

teoretycznej nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych szkół powiatu wejherowskiego – druk nr 132/08. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podtrzymania stanowiska w 

rozstrzygnięciu skargi na działanie Zarządu Powiatu Wejherowskiego – druk nr 

133/08. 
9. Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu  

za II półrocze 2007 roku. 

10. Przedstawienie sprawozdań z działalności w 2007 r. komisji stałych Rady oraz ich 

planów pracy na rok 2008. 

11. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

12. Interpelacje i zapytania radnych.  

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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14. Zamknięcie sesji.  

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

21 grudnia 2007 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu 

protokół przyjęto jednogłośnie.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał obecnym radnym o konieczności 

złożenia oświadczenia majątkowego oraz oświadczenia lustracyjnego.  

 

Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Starosta powiedział, że  

 w drodze konkursu wyłoniono nowego dyrektora DPS w Wejherowie. 

Stanowisko powierzono pani Alicji Hilla; 

 wpłynęło pismo informujące o objęciu obowiązków przez nowego komendanta 

WKU pana płk. Ireneusza Żarkowskiego; 

 zakończył się remont ul. Długiej w Bolszewie. Koszt remontu wyniósł około 

700 tys. zł. Powiat wydatkował 461 tys. zł, a gmina Wejherowo 225 tys. zł. 

Wyraził nadzieję, że teraz Gmina Wejherowo przejmie tę drogę; 

 w dniu 2 stycznia br. zlikwidowano Jednostkę Wojskową Marynarki Wojennej 

w Wejherowie. W miejsce jej utworzono Centrum Wsparcia 

Teleinformatycznego i Dowodzenia Marynarki Wojennej w Wejherowie. 

Dowódcą został komandor W. Kornatowski; 

 odbyło się spotkanie w Redzie dot. połączenia drogi z Redy do Rumi. W 

spotkaniu uczestniczył Marszałek Województwa Pomorskiego oraz 

burmistrzowie miast. W związku z tym, że projekt budowy opiewał na dużo 

większą kwotę niż można uzyskać, szczególnie w Redzie, władze Redy podjęły 

decyzję o „okrojeniu” projektu. Marszałek zobowiązał się do wpisania w 

projekt rewitalizacji linii kolejowej Reda – Hel - wybudowanie tunelu pod linią 

kolejową; 

 odbyło się spotkanie z marszałkami województwa w sprawie zadań 

edukacyjnych. Dyskutowano o przeniesieniu szkoły medycznej w Wejherowie 

do budynku przy ul. Ofiar Piaśnicy. Dokonano lustracji tego obiektu; 

 odbyło się pierwsze posiedzenie Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki 

Kaszubsko Pomorskiej. Na przewodniczącego powołano prof. Andrzeja 

Ceynowę; 

 w dniu 18 stycznia dyrektorzy departamentu Urzędu Marszałkowskiego 

obejrzeli Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko Pomorskiej i zespół 

klasztorny pod kontem rewitalizacji. Starosta dodał, że potem otrzymał telefon 

od marszałka w sprawie powołania pana R. Kamińskiego na dyrektora 

wejherowskiego muzeum; 

 odbył się Konwent Starostów. Mówiono tam o tym, że po raz pierwszy stopa 

bezrobocia w województwie pomorskim jest niższa niż stopa krajowa. W 

województwie pomorskim wynosi 10,8%, w kraju 11,20%.  
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Ad.4. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie 

ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w powiatowych jednostkach 

organizacyjnych oraz w sprawie wyrażenia zgody na ustalenie wartości jednego 

punktu w złotych – druk nr 119/07 przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Wiceprzewodnicząca Rady pani Stanisława Bujanowicz poinformowała, że 

niniejszy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Komisji 

Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej oraz Komisja Budżetu i Finansów. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu na Rzecz Zatrudnienia i Spójności Społecznej na lata 2007 - 

2013 – druk nr 131/08 przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że niniejszy projekt uchwały 

uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i 

Prorodzinnej. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany uchwały o 

powołaniu Rady Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko-Pomorskiej w 

Wejherowie - druk nr 135/08 przedstawił pan Tomasz Fopke Naczelnik Wydziału 

Kultury i Spraw Społecznych. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia z 

Miastem Zielona Góra porozumienia dotyczącego organizacji i zasad funkcjonowania 

w 2008 roku teoretycznej nauki zawodu w formie kursów dla uczniów oddziałów 

wielozawodowych szkół powiatu wejherowskiego – druk nr 132/08 przedstawił pan 

Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podtrzymania 

stanowiska w rozstrzygnięciu skargi na działanie Zarządu Powiatu Wejherowskiego – 

druk nr 133/08 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 

Radny Mirosław Odyniecki zapytał, kto zadecydował, iż skarżący nie wskazał 

nowych okoliczności. Przewodniczący odpowiedział, że on, ponieważ zgodnie z §60 

Statutu Powiatu Wejherowskiego posiada kompetencje do takiego rozstrzygnięcia 

złożonej sprawy. Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Uchwała została przyjęta następującym stosunkiem głosów: 22 głosy za, 6 osób 

wstrzymało się od głosu. 
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Ad.9. 

Sprawozdanie z realizacji rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu za II półrocze 2007 roku przedstawił pan Ludwik Bach Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad.10. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu przewodniczącym komisji stałych w celu 

omówienia sprawozdań z działalności w 2007 r. oraz ich planów pracy na rok 2008. 

 

Ad.11. 

Radny Roman Knop podjął temat spotkania w sprawie projektu drogi Rumia-

Reda. Poprosił Starostę o zorganizowanie spotkania w tej sprawie z radnymi Rady 

Miasta Rumia , do których będzie należała decyzja, czy projekt znajdzie się w planie 

miasta. 

Radna Stanisława Bujanowicz poprosiła o przedłożenie radnym uchwały 

Zarządu Powiatu Nr III/168/08 z dnia 16.01.2008 w sprawie przyjęcia planu remontów  

dróg powiatowych zamiejskich na 2008 rok. Starosta odpowiedział radnej, że uchwały 

zostaną rozdane. 

Radnemu Romanowi Knop odpowiedział, że w spotkaniu chodziło o 

zmniejszenie projektu po stronie miasta Redy. Będą rozmowy z radnymi miasta jeśli 

miasto zgodnie z pomysłem marszałka będzie chciało zwiększyć swój wkład, 

wówczas będzie można walczyć o zwiększenie projektu ze strony Rumi.  

 

Ad.12. 

Radny Mirosław Odyniecki podjął temat schroniska dla zwierząt w Dąbrówce. 

Wyjaśnił, że 16 sierpnia wystąpiono z zarzutem braku zainteresowania przez samorząd 

schroniskiem. Chodziło o zachowanie zarówno władz powiatowych jak i gminnych. 

Zapytał, czy Starosta odpowiedział na ten zarzut i co zawierała odpowiedź. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł zauważył, że obowiązek dbania o 

zwierzęta należy do zadań gminy. Radny Odyniecki odpowiedział, że są też przepisy 

dotyczące ochrony środowiska i dotyczą one powiatu. Starosta wyjaśnił radnemu, że 

są dwie ustawy, które określają, że za ochronę zwierząt odpowiada gmina. Jest to 

ustawa o ochronie zwierząt i ustawa o samorządzie gminnym. Poinformował, że 

sprawą schroniska zajmowała się niejednokrotnie Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

przy Staroście. Samorządowcy twierdzili, że nie ma żadnego problemu – oni podpisali 

umowy ze schroniskiem i wywiązują się z nałożonego na nich zadania. Dopiero gdy 

ujawnione zostały nagrania i sprawą zainteresował się prokurator, który wydał pismo, 

że sprawdzany jest stan braku długoterminowego zainteresowania gmin schroniskiem 

oraz ustalany jest fakt, czy nie było przestępstwa dokonanego przez funkcjonariuszy 

publicznych, samorządy zainteresowały się sprawą. Wrócono do pomysłu zbudowania 

wspólnego schroniska. Pod koniec ubiegłego roku odbyło się spotkanie, na którym 

obecni byli wszyscy przedstawiciele władz gminnych, policja, weterynarz i prokurator. 

W podsumowaniu spotkania wszyscy zadeklarowali chęć współpracy i partycypacji w 

kosztach budowy nowego schroniska (około 6 mln zł). Jest jednak problem – 

lokalizacja. Żadna gmina nie zaproponowała miejsca na budowę. 12 lutego ma odbyć 

się następne spotkanie w tej sprawie – ma być wskazana lokalizacja. 

Następnie Przewodniczący Rady oddał głos Powiatowemu Weterynarzowi panu 

Wojciechowi Trybowskiemu, który opisał stan zwierząt w schronisku. Wyjaśnił, że 

wielu ludzi przygarnia psy, reszta będzie rozwieziona do innych schronisk. 
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Ad.13. 

Radni nie złożyli wniosków i oświadczeń. 

 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XVI Sesji Zwyczajnej. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

        Wiesław Szczygieł 

 

 

 

 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 

 


